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Zápis z jednání rady Sdružení obcí pro nakládání s odpady, 
IČO 46772707 se sídlem Želechovice č.p. 48, PSČ 410 02 Lovosice 

 
Datum: 24. září 2021 od 8,30 hodin 
Místo: Zasedací místnosti provozní budovy na skládce 
Přítomni dle prezenční listiny: Ing. Medáček Petr, Vacková Alena, Bc. Čechová Martina, Šuma Vladimír, Ing. Ivo 
Elman, Romana Albrechtová, Jana Salcmanová, Lenka Procházková 
Nepřítomni: Ing. Padělek František Ing., Hajná Eva Bc., Skružná Andrea, Bc. Sazeček Tomáš 
Hosté: Ing. Bešta Václav, Zubáková Venuše 
Předsedající: Ing. Petr Medáček, předseda Rady 
 
Zasedání rady „SONO“ bylo svoláno předsedou Sdružení na den 24. 9. 2021 od 8,30 hod. Program jednání dle 
zaslané pozvánky je následující:  

1/ Zahájení, kontrola usnesení 
2/ Informace o narovnání cen skládkovaných odpadů z dálnice 
3/ Informace o vývoji nákladů na svoz DNO z členských obcí 
4/ Schválení dodatku smlouvy na svoz DNO z členských obcí (nové SD) 
5/ Informace o vážení odpadu na svozových autech 

   6/ Hospodaření za leden-červen 2021 
   7/ Rozpočtové opatření č. 1/2021 
   8/ Informace z provozu skládky 
   9/ Různé (příprava ČS, seminář pro obce), diskuze 
 10/ Závěr 

 
Ad 1/ Jednání Rady zahájil v 8,30 hodin předsedající Ing. Petr Medáček, přivítal zúčastněné, provedl kontrolu 
usnášení schopnosti a požádal přítomné o schválení programu.  
Ing. Medáček úvodem uvedl, že jednání minulé rady bylo svoláno zejména k projednání návrhu dohody o 
narovnání vztahů s ŘSD (dnes samostatný bod) a následné jednání bylo pokračováním projednání bodů 
v působnosti valné hromady – týkalo se s.r.o. a informací k roku 2020.      
 
Po hlasování o programu jednání a kontrole usnesení předsedající přistoupil k projednání druhého bodu 
programu. 
 
Ad 2/ Projednání Dohody o narovnání vztahů s ŘSD 
Předsedající Ing. Petr Medáček informoval radu o schůzce na SSÚD v Nové Vsi, kde jsme předložili k projednání 
náš návrh Dohody o narovnání vztahů, ten je koncipována jako dohoda tří smluvních stran, tedy ŘSD, SONO a 
SONO PLUS, s.r.o.  Předmětem dohody je úplné narovnání veškerých sporných i nesporných práv a povinností 
v souvislosti se Smlouvu o finanční spoluúčasti na výstavbě skládky odpadu Úpohlavy II. a ukládání odpadu 
uzavřené v roce 1995. Zástupce ŘSD jsme seznámili s jednotlivými částmi dohody a průběžně jsme 
komunikovali připomínky k textu, rovněž samotou cenu za likvidaci odpadů včetně zvyšujících se poplatků za 
ukládání odpadu dle zákona o odpadech. V případě, že nebude akceptován požadavek dohody na „cenu 
obvyklou“ za likvidaci odpadů, jsme připraveni zbylý zůstatek zálohy vrátit. Projednávané dokumenty byly 
předány a rovněž zaslány e-mailem na právní oddělení společnosti. Dle informací JUDr. Pospíšila ho zatím nikdo 
kvůli dohodě nekontaktoval. 
 
Předsedající vyzval členy rady, aby se vyjádřili k informacím k Dohodě o narovnání, případně aby vznesli své 
další dotazy či připomínky.    
Pro vzetí  informací k návrhu Dohody o narovnání byl vysloven souhlas členů rady „SONO“: 
Souhlas:   7 hlasů   nesouhlas: 0 hlasů   zdrželi se: 0 hlasů  
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Usnesení k bodu 2: 
Rada bere na vědomí informace z jednání o narovnání cen a projednávané dohodě o narovnání vztahů 
s ředitelstvím dálnic. 
 
Ad 3/ Informace o vývoji nákladů za svoz DNO z členských obcí 
Předsedající ing. Petr Medáček seznámil členy rady s údaji tabulky, která dokumentuje vývoj nákladů za svoz 
nebezpečných odpadů vytříděných z komunálního odpadu členských obcí za období od roku 2015 do roku 2021 
(jarní svoz). tj. období předchozí smlouvy, která byla upravovena celkem 4 dodatky (poslední je prodloužení na 
jaro 2019) + nová smlouva od podzimu 2019. Výdaje na svoz odpadů z členských obcí z původních 1.450 tis.Kč 
v roce 2015 vzrostly na 2.198 tis.v roce 2019 a následně v roce 2020 na 2.492 tis.Kč. Za jarní svoz 2021 bylo již 
uhrazeno 1.397 tis.Kč. Nárůst výdajů je znatelný zejména v úhradách za likvidaci odpadů ze sběrných dvorů – 
v roce 2015 stačilo cca 300 tis. Kč, v roce 2020 výdaje vzrostly na 1.232 tis.Kč.   
Diskutovány byly příčiny nárůstu výdajů, zejména však výše náhrady, která by se opět mohla fakturovat 
jednotlivým členským obcím a to od příštího roku.  
 
Předsedající vyzval členy rady, aby se vyjádřili k informacím o vývoji nákladů na svoz nebezpečných odpadů 
z členských obcí, případně aby vznesli své další dotazy či připomínky.    
Členové rady vzali na vědomí zprávu o vývoji nákladů na svoz DNO z členských obcí v počtu přítomných členů a 
schvalují návrh na zařazení této problematiky jako samostatného bodu jednání členské schůze. 
Souhlas:   7 hlasů   nesouhlas: 0 hlasů   zdrželi se: 0 hlasů  
 
Usnesení k bodu 3: 
Rada po projednání schvaluje návrh na zařazení samostatného bodu do programu členské schůze - náhrada 
nákladů vynaložených na sběr, svoz a odstranění nebezpečných složek vytříděných z komunálního odpadu 
členských obcí ve výši 7,-Kč na obyvatele obce/města a to od následujícího roku. 
 
Ad 4/ Schválení dodatku smlouvy na svoz DNO z členských obcí 
Rada byla seznámena s návrhem dodatku ke smlouvě na sběr, svoz a odstranění nebezpečných složek 
vytříděných z komunálního odpadu členských obcí společnosti FCC BEC s.r.o. – v obci Chodouny a Černouček                  
jsou nové sběrné dvory – snižuje se počet stanovišť v obci a zařazuje se vývoz dvou sběrných dvorů – 
fakturovány budou jednotlivé komodity dle skutečného množství + doprava.  
 
Předsedající vyzval členy rady, aby se vyjádřili k předloženému návrhu smlouvy, případně vznesli dotazy, 
následně bylo přistoupeno k hlasování. 
 
Usnesení k bodu 4:  
Rada SONO schvaluje předložený návrh dodatku smlouvy na sběr, svoz a odstranění nebezpečných složek 
vytříděných z komunálního odpadu a pověřuje předsedu rady podpisem smlouvy.   
 
Ad 5/ Informace o vážení odpadu na svozových autech 
Ing. Medáček informoval o dohodnutém spuštění pilotního projektu dynamického vážení popelových nádob 
firmou FCC BEC, to bylo přislíbeno od 1.1.2022 v Budyni n.O., Brozanech n.O. a Lukavci. Ve vybraných členských 
obcích byla zahájena časově náročnější část projektu, administrace popelových nádob – seznam nádob včetně 
jejich umístění k nemovitostem. Následovat bude čipování jednotlivých nádob pracovníky FCC BEC a jejich 
spárování se software. Vše by se mělo stihnout tak, aby bylo možné se začátkem nového roku zahájit 
dynamické vážení. Další zájemci o vážení popelnic se mohou hlásit na FCC BEC, s.r.o. 

Předsedající vyzval členy rady, aby se vyjádřili k informacím o vážení odpadu na svozových autech, případně aby 
vznesli své další dotazy či připomínky.    
Pro vzetí informací k plánovanému vážení odpadu na svozových autech byl vysloven souhlas členů rady „SONO“: 
Souhlas:   7 hlasů   nesouhlas: 0 hlasů   zdrželi se: 0 hlasů  
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Usnesení k bodu 5: 
Rada bere na vědomí informace o zahájení prací ve vybraných členských obcích a datu zahájení pilotního 
projektu dynamického vážení na svozových autech od 1.1.2022.  
 
Ad 6/ Hospodaření leden – červen 2021  
Předsedající předal slovo pí. Zubákové a vyzval ji, aby členy rady seznámila s přehledem plnění rozpočtu za 
období leden až červen 2021, který rovněž projednal finanční výbor na svém zasedání. Na první pohled žádná 
z výdajových položek rozpočtu nepřekročila povolenou hranici, čerpání položky 5163 – služby peněžních 
ústavů je jednorázové pojištění majetku, do konce roku se nebude již zvyšovat. Nejvyšší čerpání běžných 
výdajů je na odd.par. 3724, položce 5169 (svoz DNO) – jarní svoz dosahuje částky více než 1.397 tis. Kč, což je 
více než polovina plánovaných výdajů na likvidaci nebezpečných odpadů z členských obcí a měst. Kapitálové 
výdaje nebyly čerpány. Do příjmů byly převedeny finanční prostředky z hospodářské činnosti dle rozhodnutí 
členské schůze (zatím výsledek hospodaření za rok 2020, uplatněné odpisy majetku za rok 2020 dosud nebyly 
převedeny, zatím není potřeba, přebytek). Výsledkem hospodaření je přebytek (převaha příjmů nad výdaji) ve 
výši 1.689.433,68 Kč. 

 

 
Předsedající vyzval členy rady, aby se vyjádřili k přehledu o hospodaření za období leden – červen roku 2021. 
Vzhledem k tomu, že nikdo nevznesl žádné další připomínky či dotazy, vyzval předsedající, aby hlasovali a vzali 
na vědomí tyto informace. Následně bylo přistoupeno k hlasování. 
 
Pro vzetí informací o hospodaření sdružení za období I. pololetí se vyslovili členové rady v počtu přítomných 
členů: 
Souhlas:   7   hlasů,                               nesouhlas: 0 hlasů,   zdrželi se: 0 hlasů,  
 
Usnesení k bodu 6 
Rada SONO bere na vědomí hospodaření Sdružení za období leden – červen 2021, jehož výsledkem je  
přebytek (převaha příjmů nad výdaji) ve výši 1.689.433,68 Kč.  
 
Ad 7/ Rozpočtové opatření č. 1/2021 
Předsedající již podruhé předal slovo pí. Zubákové a vyzval ji, aby členy rady seznámila s návrhem rozpočtového 
opatření č. 1, který finanční výbor projednal a doporučil radě ke schválení s následujícími změnami schváleného 
rozpočtu: 

a) navýšení výdajů pol. 5169, platby daní a poplatků, odd.par. 3724 - z důvodu vyčerpání více než poloviny 
rozpočtu na jarní svoz – navýšení o 400 tis.Kč – přesun z pol. 5169, odd.par.3725 – spalitelná zkouška 

b) Navýšení výdajů v souvislosti s konáním seminářů o odpadech  
- pol. 5164 nájemné – navýšení o 20 tis.Kč 
- pol. 5166 konzultační, poradenské a právní služby – navýšení o 30 tis.Kč 
- pol. 5175 pohoštění – navýšení o 5 tis.Kč   

Úhrada všech výše jmenovaných výdajů je zajištěna přesunem z výdajové položky 5901, odd.par.3725 ve výši  
55 tis. Kč. Celkové výdaje se nenavyšují, dochází pouze k přesunu prostředků mezi odd. par. a jednotlivými 
položkami rozpočtu, schválený rozpočet je i nadále vyrovnaný ve výši 7 100 tis. Kč. 
 
Předsedající vyzval členy rady, aby se vyjádřili k navržené změně rozpočtu příjmů a výdajů na rok 2021. 
Vzhledem k tomu, že nikdo nevznesl žádné další připomínky či dotazy, vyzval předsedající, aby hlasovali a vzali 
na vědomí tyto informace. Následně bylo přistoupeno k hlasování. 
 
Pro  schválení návrhu rozpočtového opatření č.1 se vyslovili členové rady v počtu přítomných členů: 
Souhlas:   7   hlasů,                               nesouhlas: 0 hlasů,   zdrželi se: 0 hlasů,  
 
Usnesení k bodu 7 
Rada SONO schvaluje, na základě pověření členské schůze, návrh rozpočtového opatření č. 1/2021 
v předloženém znění. Návrh rozpočtového opatření je přílohou. 
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Ad 8/ Informace z provozu skládky 
Předsedající předal slovo předsedkyni dozorčí rady společnosti pí. Vackové. Ta ve svém příspěvku uvedla, že 
členové DR absolvovali „pochůzku“ po areálu. Kromě připomínek k provozu skládky, kompostárny a nakládání 
s vodami, však došli k zásadnímu závěru, že na tělese skládky chybí zaměstnanec, který by doprovázel řidiče 
vozidel do místa vyložení odpadů, prováděl by vizuální kontrolu dovezených a vyložených odpadů (zejména 
velkoobjemu) a dohlížel by na způsob vyložení odpadů. Nezbytností je pořízení nového, vyššího, nakladače 
k velkoobjemovému drtiči. Vzhledem k velkému množství přijímaných bioodpadů již 1 zaměstnanec nezvládá 
jeho zpracování a obsluhu všech strojů – i zde je potřebné přijmout ještě 1 strojníka. Stroje na kompostárně 
jsou již 10-leté, provozem značně opotřebené, nezbytná bude jejich postupná výměna. Noví zaměstnanci 
(mzdy, odvody) a nové stroje (odpisy) se projeví v nákladech, dozorčí rada proto doporučuje úpravu - navýšení 
ceny za likvidaci komunálních a biologicky rozložitelných odpadů pro následující rok. 
 
Předsedající vyzval členy rady, aby se vyjádřili k informacím předsedkyně dozorčí rady a k předloženým závěrům. 
Vzhledem k tomu, že nikdo nevznesl žádné další připomínky či dotazy, vyzval předsedající, aby hlasovali a vzali 
na vědomí informace předsedkyně dozorčí rady a schválili návrh na úpravu cen odpadů z důvodu přijetí nových 
zaměstnanců a pořízení nových strojů. Následně bylo přistoupeno k hlasování. 
 
Pro schválení návrhu na přijetí 2 nových zaměstnanců a postupné pořizování nové techniky se vyslovili členové 
rady v počtu přítomných členů: 
Souhlas:   7   hlasů,                               nesouhlas: 0 hlasů,   zdrželi se: 0 hlasů,  
 
Usnesení k bodu 8 : 
Členové rady SONO doporučují jednatelům přijmout 2 nové zaměstnance a postupné pořizování speciální 
techniky.  Tyto požadavky promítnout do kalkulací cen za ukládání odpadů, rada se nebrání navyšování cen. 
 
Ad 9/ Různé, diskuze 
Stanovení termínů jednání: 
- členská schůze 25.11.2021 od 10,00 hodin v Lovoši v Lovosicích 
- finanční výbor 19.10.2021 od 8,30 hodin na skládce 
- rada SONO 22.10.2021 od 8,30 hodin na skládce 
- seminář – OZV systém nakládání s odpady + zpoplatnění komunálních odpadů 10.11.2021 
 
Předsedající konstatoval, že žádný z přítomných členů rady nevznesl požadavek na zařazení dalšího bodu do 
programu jednání a zasedání ukončil. 

V Želechovicích dne 24. září 2021 
Zapsal V. Zubáková    

 

Předsedající: 

Ing. Petr Medáček      ____________________________ 

 

 

 


